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Technische vragen Begroting 2025   Vanuit het PDF- bestand 
 
 
 
Pag 3: Kennedybrug 
Waarom word op voorhand de uitvoering Kennedybrug geschrapt? 
 
Pag 13 Wat gaan we daarvoor doen: 
Er is gestart met een onderzoek naar het implementeren van beeldbellen als een vorm van 
dienstverlening. Wat wordt hier precies mee bedoeld, en voor wat voor soort zaken zou deze 
vorm van dienstverlening naar inziens kunnen helpen? 
 
Pag 14 Wat gaan we daarvoor doen:  
Aangegeven wordt dat er meer kaders worden opgesteld inzake het beleid van cultuurgronden. Aan 
wat voor soort kaders kan hier gedacht worden, en wordt de afwezigheid van deze kaders als 
belemmerend gezien voor het in stand houden van de grond met cultuur als bestemming? 
 
Wat zijn voorbeelden van vastgoed waarvan de gemeente deze niet wil verduurzamen? 
 
 
Pag.15 Indicatoren 
Bij het aantal bezwaarschriften zien wij in 2023 een enorme stijging van 2022 83 naar 173 in 2023. 
Kunt u op hoofdlijnen dit nader onderbouwen wat hiervan de oorzaken zijn? 
 
Pag.18 Burgerinitiatieven 
Een constatering helaas dat er in de kern van Vlijmen geen Buurt Bestuurt actief is. 
Is er geen mogelijk te vinden om dit ook vanuit de gemeente actief te promoten om het belang 
van een Buurt Bestuurt voor een kern als Vlijmen te communiceren? 
 
Pag 18: burgerinitiatieven rondom maatschappelijke vraagstukken: 
Welke van deze initiatieven zijn werkelijk actief en welke zijn overgegaan naar een meer 
passieve staat? 
 
Pag 21. Politie en boa: 
Welke taken hebben de boa’s de afgelopen jaren overgenomen van de politie en welke taken komen 
daar naar verwachting nog bij de komende jaren?  
 
Pag.22 Wat gaan we er voor doen 
Onderaan wordt aangegeven de handhaving op straat dat de Boa’s zichtbaar zijn. 
Helaas constateren wij dat dit door onze inwoners niet wordt ervaren. 
Er wordt aangegeven doorontwikkeling wijkgericht werken uitbreiden contacten in de wijk. 
Wat gaan onze inwoners hiervan merken die aangeven de handhaving op straat te missen? 
 
Aangegeven wordt dat er middels een samenwerking met andere partijen onderzoeken worden 
uitgevoerd en samengebracht. Over wat voor onderzoeken gaat dat specifiek gericht kijkend 
naar de gemeente Heusden? 
 
 
Pag 22: Integrale veiligheid: 
‘we streven naar een weerbare samenleving .. en gedigitaliseerde criminaliteit zijn’ 
Wat gaan we daarvoor doen? 
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Pag 23: ‘Het vergroten van de bewustwording en digitale weerbaarheid van 
inwoners, ondernemers en instellingen’.  
Wat zegt dit nu concreet? 
 
Pag 23: ‘Wij willen meer aandacht voor toezicht en handhaving … verkeerd 
parkeren … en scholen’. 
Wat gaat er concreet gebeuren?  Want er wordt maar een bedrag van 5000 euro voor 
uitgetrokken. 
 
Pag 23: crisisbeheersing / veiligheidsregio BN: 
‘We investeren in onze jeugdbrandweer …..’ 
Waarom ook niet investeren in werving voor volwassen brandweerlieden?  
 
Pag 23 Illegaal grondgebruik: 
Wordt er onder het illegaal gebruik van openbare grond ook het oneigenlijk grondgebruik 
bedoeld door inwoners voor prive-gebruik (zoals het gebruik als voor-/achtertuin)? Zo ja, hoe 
wilt de gemeente hierop toezichthouden? 
 
 
Pag 25: Eigen indicatoren, grafiek sluitingen drugspanden 
Er is een dalende trend in het sluiten van drugspanden te zien. Komt dit door dat Heusden 
onaantrekkelijker word voor drugscriminelen, of door een afname van controle en capaciteit?  
 
Pag 31 Wegen en civieltechnische kunstwerken: 
Wat gaan we daarvoor doen? 
‘Eind 2024 wordt een geactualiseerd uitvoeringsprogramma 2025 opgesteld’ 
Waarom niet eerst vaststellen wat er moet gebeuren en daarvoor budget aanvragen i.p.v. 
andersom? 
 
Pag 32 Laadpalen:  
Is de plankaart met laadlocaties enkel gericht op de gemeente Heusden, of een algemeen plan 
van de Nationale Agenda Infrastructuur? 
 
Hoeveel laadpalen zijn er (nog) nodig tot 2030 volgens de prognose? 
 
Op welke manier kunnen de inwoners meedenken aan het plaatsen van laadlocaties (en op 
welke termijn)? 
 
 
Pag 38 Economie en recreatie: 
Wat willen we bereiken: ‘met een aantrekkelijk ondernemers- en verblijfsklimaat weten we bedrijven 
te binden’ 
Wat gaan we daarvoor doen: ‘actief accountmanagement d.m.v. relatiebeheer, bedrijfscontacten en 
het aantrekken van nieuwe bedrijven …’’ 
Wat is nu de inhoud van deze zinnen? Wat willen wij als gemeente dan aantrekken? Wat 
kunnen we aantrekken gegeven beschikbare ruimte en energie? 
 
Pag 39 Horeca: 
‘Horeca draagt bij aan de leefbaarheid van onze kernen. Ze vormt een spil …’ 
‘We betrekken de horeca uit de centra nadrukkelijk bij de centrumactieplannen’. 
In de kernen Haarsteeg, Hedikhuizen, Herpt, Oudheusden, Heesbeen, Doeveren, Elshout, Nieuwkuijk 
en Vliedberg is geen of nauwelijks horeca meer aanwezig. In Vlijmen wel restaurants maar nog 
slechts 1 café, in Giersbergen 1 herberg, In Drunen en Heusden Vesting is nog wel sprake van 
horeca. Wat is nu de inhoud van deze zinnen uit de begroting? 
 
Pag 39/40 Land- en tuinbouw: 
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Wat willen we bereiken? ‘…. We zetten ons in voor een vitaal buitengebied met ruimte 
om te ondernemen. Voor een toekomstbestendige landbouwsector gaan we meer 
maatwerk bieden aan agrarische ondernemers …’. 
Wat gaan we daarvoor doen? ‘Invulling geven aan het omschakelen naar nieuwe 
verdienmodellen’. 
En iets verder ‘We onderzoeken hoe we op de beste manier meer kennis en inzicht 
rondom onze agrarische ondernemers in de verschillende sectoren kunnen krijgen’. 
Ook hier: wat is nu de inhoud van deze zinnen? 
Nergens een woord over het faciliteren van de noodzakelijke transitie. Niet in stalvloeren, in 
stikstofscheiders, mestscheiders, stalvergroting, etc. Of wordt dit bedoeld met de cryptische 
omschrijving ‘nieuwe verdienmodellen’ zonder ook maar iets te duiden? 
 
Pag 40 groen: 
Wat willen we bereiken? ‘Een duurzame en groene openbare ruimte die de leefruimte verbetert, …’ 
Wat gaan we daarvoor doen? ‘Het groen aanpassen zodat het beter bestand is tegen 
klimaatverandering en meer biodiversiteit biedt’. 
Wordt hier het niet maaien van de plantsoenen en gazons in de bebouwde kommen bedoeld? 
Of het niet maaien / onderhouden van de bermen in het buitengebied?  
 
"Het gemiddelde aanzicht van een straatarm dorp in Kroatië is beter dan het aanzicht in de kernen en 
buitengebied van de gemeente Heusden. Het valt op dat de gemeente in haar presentatie naar buiten 
deze aanzichten ook zorgvuldig vermijdt." Fons van Aart 
 
Pag 40 Wat gaan we daarvoor doen:  
Aangegeven wordt dat er wordt gefocust op 60-70 locaties waarop het groen wordt aangepast tegen 
klimaatverandering. Wat voor soort locaties zijn dit? 
 
Pag.50 Indicatoren 
Wij zien de afgelopen jaren een aardige stijging in het aantal leerlingen dat gebruik maakt van het 
leerlingenvervoer 2020 187 nu 2023 272. 
Is aan te geven door welke factoren deze toename is ontstaan? 
 
Pag 57. Sport en bewegen, wat willen we bereiken 
In de doelen word omschreven dat sport dient als middel voor sociale samenhang, integratie etc. 
Waarom worden deze doelen niet gesteld bij het cultuurbeleid?  
 
Pag.58 
Wat gaan we daarvoor doen 
Men blijft bekijken hoe op lange termijn een buitenzwembad te behouden. 
Bekijken hebben wij al meer vernomen, wat is op dit moment de status? Worden hieromtrent 
al gesprekken gevoerd? 
 
 
Pag 58 Sportvoorzieningen: 
Wat willen we bereiken? ‘In stand houden van voldoende sportvoorzieningen op het gewenste 
kwaliteitsniveau’. 
De vervangen van de tegelvloer van het binnenzwembad Die Heygrave is niets nieuws. Dat was al 
nodig bij de grootscheepse verbouwing van het zwembad. Maar is toen – vanwege budgettaire 
redenen ? – niet meegenomen. Hoe lang gaat het zwembad hiervoor nu dicht?   
Wat geeft nu de garantie dat alle aanpassingen(enkele tonnetjes) die nu worden gedaan het 
probleem rondom het tegelwerk gaan oplossen? 
 
Pag 72. Grafiek Aantal uitkeringen PW: 
We zien een grote stijging bij uitkeringen PW.  
Wat is de verwachting naar de toekomst toe? 
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Pag 82 Warmte opties vesting:  
Wat is de verwachtte doorlooptijd van het onderzoek business case voor warmte 
opties in de vesting? 
Is er tot op heden vanuit de gemeente Heusden al gebruik gemaakt van de 
beschikbaar gestelde subsidies door het Rijk inzake het dekken van de 
meerkosten van emissie loze werktuigen? 
 
Pag. 83 Verzwaring Elektriciteitsnet:  
Wanneer kunnen we het plan wat samen wordt opgesteld met Enexis, inzake het verzwaren 
van het elektriciteitsnet, verwachten? 
 
Pag 84 Grondwater: 
In hoeverre draagt de rol van de gemeente inzake grondwater bij aan de Kaderrichtlijn Water?  
 
Op welke manier wordt er ingezet op aantasting van het grondwater door rest- en/of 
afvalstoffen als gevolg van het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen? 
 
Pag 85. Afval: Wat gaan we daarvoor doen?  
Wij hebben al eerder vragen gesteld over het gratis afvoeren van matrassen.  
Behoren matrassen bij de afvalstromen waarvan de tarieven naar 0 gaan?  
 
Pag 85 duurzaam – circulaire economie 
Wat willen we (meerjarig) bereiken? 
‘… de ambitie dat 90% van de afvalstoffen wordt hergebruikt en de hoeveelheid restafval in 2025 
wordt teruggedrongen naar nog slechts 30 kg per inwoner per jaar’. 
Wat gaan we daarvoor doen? 
‘We gaan nader onderzoeken hoe we de afvalinzameling verder kunnen optimaliseren zodat de 
gemiddelde hoeveelheid restafval naar de beoogde 30 kg gaat en de kwaliteit van de grondstoffen 
verbetert’. 
Nu de cijfers op pagina 88 ‘aantal kilo’s afval per inwoner’: 
Oud-papier en karton:  van 55,9 kg in 2020 naar 42,5 kg in 2023  ofwel – 24% 
Glas:   van 26,2 kg in 2020 naar 21,6 kg in 2023 ofwel – 18% 
GFT:   van 124,7 kg in 2020 naar 110,2 kg in 2023  ofwel – 12% 
PMD:   van 52,6 kg in 2020 naar 32,6 kg in 2023  ofwel – 38% 
Restafval:     van 59,8 kg in 2020 naar 69,3 kg in 2023  ofwel + 16% 
Het onderzoek moet niet gericht zijn op het optimaliseren van de restafvalstroom, maar op het herstel 
van de focus zoals bij het introduceren van ‘omgekeerd inzamelen’. 
 
Vraag bij de grafiek op pag. 90: 
Hoe verhouden deze cijfers zich ten opzichte van de cijfers op pagina 88? 
 
Pag 108: Facilitaire zaken:  
Gaat het verwerken van archiefachterstanden in 2025 door? Of zijn de achterstanden volledig 
weggewerkt?  
 
Pag 125: Specifieke risico’s inhuur personeel: 
De wensen voor formatie uitbreiding word vooralsnog intern opgevangen. Maar het gevolg is dat de 
kans op het overschrijden van personeelsbudgetten groter wordt. Om werkzaamheden door te laten 
gaan is er spraken van inhuur. 
Is het aantal ingehuurde fte toegenomen? En met hoeveel? 
En bij hoeveel van deze fte gaat het om structurele inhuur langer dan een jaar?  
Bij hoeveel fte gaat het om inhuur voor projecten? 
 
Pag 167 Stikstof:  
Waarom verwacht de gemeente dat er geen vertragende werking zal oplopen voor de geplande 
ontwikkelingen inzak stikstof? 
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Pag 172 Woo contactfunctionaris: 
De Woo contactfunctionaris was bij de invoering van de WOO in mei 2022 een 
verplichting.  
Wat is de reden dat deze er nu pas is? 
Hoe gaan jullie de functionaris inzetten en welke doelen hangen jullie er aan?  
 
 
Pag.187 Openbare orde en veiligheid. 
Ons is niet geheel duidelijk de samenstelling van het bedrag van 88.000 euro  
Kunt u dit bedrag specificeren? 
 
Pag. 195 sport en cultuur 
In 2023 zijn er kosten gemaakt (46.000) omtrent het Burgerinitiatief herinrichting sportpark de Hoge 
Heide. 
Wat is op dit moment de status van dit initiatief? 
 
Pag 201 Waterplan:  
Wat is de onderliggende reden dat de kosten voor het vastgestelde Waterplan jaarlijks 
fluctueert? 
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